
Møtereferat FAU 
Frakkagjerd barneskole 

03.02.2025 

Til stede 
Klasse Representant Til stede 

1A Silje Therese 
Hettervik Ja 

1B Sindre S. Bjerga Ja 
2A Vegard Våga 

Nestleder Ja 

2B Thomas Brekke Ja 
3A Inger M. Kallevik 

FAU leder Ja 

3B Linda Martinsen Ja 
4 Solveig M. Myge 

Referent Ja 
 

Rektor deltok i starten av møtet. 

Rektor orienterer 
1. Elevundersøkelsen 
Det var 5., 6. og 7. trinn deltok som deltok på elevundersøkelsen, og kun resultat i fra 
7. trinn er offentlig.  

1.1 Motivasjon 
Elevens motivasjon er nedadgående og det tas på alvor. Ikke verre på FBS enn 
landsgjennomsnitt. FBS legger opp til praktisk og variert undervisning med mer 
elevinnvirkning.  

1.2 Mobbing 
Høyt tall på 7. trinn, og vi jobber med saken. 

Økende trend på landsbasis, 12 %. Hos oss dreier det seg i første rekke om 
krenkende språkbruk, respekt og forståelse for andre sine grenser.  

1.3 Trivsel 
Støtte fra foreldre og lærere er bra. FBS har minst en time i uken der det jobbes med 
VI-fellesskapet for å bedre trivsel og skolemiljø. Skolen har fått sosiallærer og det 
merkes positivt.  

Klasse Representant Til stede 
5A Wenche Sortland Ja 
5B Sigmund Lie Ja 
6A Trygve Ø. Eide Nei 
6B Bjørn E. Mæland Nei 
7A Anita Strømøy Nei 
7B Tor M. Døske Nei 



2. Romsituasjon 
Saken ligger hos kommunaldirektøren. Saken tas opp i FAU når kommunaldirektøren 
har kommet med svar. 

3. Vinterens foreldremøte 20. februar 
Kreftomsorgen Rogaland skal holde innlegg om hvordan gjøre barna robuste for 
livets utfordringer. Hele skolen blir invitert.  

4. Bemanningssituasjonen 
Uten inspektør i februar. Stillingsutlysning for lærere – ingen aktuelle søkere. Dekket 
opp ledig stilling med interne ressurser og det går dessverre ut over andre ting.  

5. Vanndispenser 
Undersøkt Førre og Førresfjorden bhg. Ble for mye styr så de avsluttet det fordi det 
ikke var vellykket.  

6. Ballbingen 
Ødelagt vegg. Ligger inne som et avvik, men er ikke prioritert. Ballbingen er åpen for 
bruk.  

FAU-leder orienterer 
Representant til TKFU 
Inger Marie gikk selv 15. januar. Tysvær kommune er ikke fornøyd med gjeldende 
skolebruksplan. 2025 blir planleggingsår for ny skolebruksplan. TKFU får ta del i 
medvirkningsprosessen.  

Informasjonsmøte for alle FAU-representantene i februar. Inger Marie kan gå på 
TKFU, men ønsker vara. Wenche Sortland stiller som vara.  

Dialog korps og drill 
Dialog med korpset og drill om nye 17. mai avtaler. Avtalene er ikke signerte enda.  

Informasjon 
Neste møte blir i april. 

Neste referent er 3. trinn. 
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